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Dierenwelzijn  -  Behandeling van vragen van burgers

Volgens ervaringen van burgers die informatie over controles met betrekking tot 
dierenwelzijn willen verkrijgen, krijgen ze tegenstrijdige informatie en worden ze van het 
kastje naar de muur gestuurd. Een concreet voorbeeld over de vraag hoeveel kippen per 
vierkante meter mogen worden gehouden in een braadkippenkwekerij, spreekt 
boekdelen. 

De milieu-inspectie bij het departement Omgeving, LNE, meldt (terecht) dat zij enkel de 
milieuvergunning controleren en zich baseren op het Vlaams reglement betreffende de 
milieuvergunning (VLAREM) en niet op dierenwelzijnsbepalingen. Bij het federaal 
voedselagentschap FAVV zegt men dat toezicht op dierenwelzijn ressorteert onder 
Dierenwelzijn, maar bij Dierenwelzijn verwijst men doodleuk naar het FAVV. Dat laatste 
is bijzonder vreemd, vermits dierenwelzijn een geregionaliseerde bevoegdheid is, 
waarvan op basis van een convenant een aantal controles door het FAVV wordt verricht 
maar de afhandeling onder de verantwoordelijkheid van Dierenwelzijn valt. Na 
contactname met het FAVV werd daar bevestigd dat het inderdaad aan Dierenwelzijn is 
om de vraag van de burger te beantwoorden.

1. Hoe kan worden verklaard dat het voor de betrokken diensten zelf niet altijd duidelijk 
is wie welke bevoegdheid heeft om vragen rond dierenwelzijn, in casu het toegestane 
aantal kippen per m² in een braadkippenstal, te beantwoorden?

2. Hebben de medewerkers van Dierenwelzijn de nodige instructies en opleiding 
gekregen om goed te kunnen bepalen welke aspecten onder wiens bevoegdheid 
horen?

3. Welke instructies hebben de mensen van Dierenwelzijn gekregen met betrekking tot 
het doorverwijzen van burgers met vragen over dit soort aangelegenheden?

4. Zal de minister maatregelen nemen om de precieze bevoegdheden te verduidelijken 
zodat burgers niet van het kastje naar de muur worden gestuurd indien ze vragen 
hebben?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD
op vraag nr. 924 van 23 maart 2018
van GWENNY DE VROE

Uiteraard weten de medewerkers van de dienst Dierenwelzijn heel goed wat hun 
bevoegdheden zijn. Daar dierenwelzijn een exclusief Vlaamse bevoegdheid is, is er geen 
enkele twijfel over dat vragen over de dierenwelzijnsregelgeving beantwoord worden 
door de dienst Dierenwelzijn. Vragen hierover worden door hen dan ook niet 
doorgestuurd. Er is dan ook geen verduidelijking nodig.


